
Ali smo za
nove občine?

Po ustavnih določilih, naj se prebivalci,
oziroma državljani, odločijo o oblikovanju
novih občin. To pa je referendum. Imamo
naselja tudi v naši občini, ki se bodo težko
odločala v katero od bodočih občin naj bi
spadala. Referendum pa je res pravi demo-
kratičen način odločanja. Tako, naj bi pač
prevladala volja ljudi.

Zakaj se nekateri bojijo novih občin?
To so predvsem stare politične strukture,

ki še zagovarjajo stari sistem občin. Te pa
so že sedaj najbolj odgovorne za nepravil-
nosti, ki se na občinah dogajajo. Ostali
redki, ki pa so po volitvah leta 90 zašli na
mehke občinske fotelje pa v glavnem spijo
in do danes niso pokazali ničesar, ne odloč-
nosti in ne volje. Pojavljajo se blokade ob-
činskih skupčin, poslanci pa so tako ali tako
sami sebi zadostni.

Po mojem mišljenju je nujno preobliko-
vati tako občino v manjše.

Ljudje se med seboj poznajo, zbrali bodo
tiste najboljše, ki naj bi vodili bodočo obči-
no. Že sedaj nekatere KS odiično delujejo,
ne glede na to, koliko so bile kaj pri denar-
ju, sedanja občina tako ali tako KS reže

bolj tenek kos kruha (beri sredstev).
Kaj naj bi bilo najvažnejše za nove ob-

čine?
Jasno je, da bodo prebivalci odločali

o svetu kakor tudi o županu. Ne predstav-
ijam si tudi, da bo občina ležala na plečih
župana. Naj bo pa le dovolj razgledan, da
bo znal pametno krmariti. Imeti mora tudi
dovolj razvito menežersko žilico, saj bo
vsaki občini potreben svež kapital. Verjet-
no pa bo zaposlovanje tista stran, ki mu bo
vzela največ časa. .
Gospodarstvo:

Družinska podjetja, majhne tovarne in
privatni sektor. Privatizacija podjetij in in-
vesticije v podjetja. Pomembna pa je pred-
vsem stimulativna in dosledna davčna poli-
tika (kolikor jo bo država dopuščala).
Kmetijska politika:

Kjer je možno, ustaviti beg z dežele.
Upoštevati vse posebnosti pokrajin. Usta-
novitev kmezsti pokrajin. Ustanovitev
kmetijskih zadrug po Krekovem načinu. Po
mojetn mišljenju so dosedanje zadruge pre-
živele. Večina manjšin kmetov ima kaj ma-
lo od njih. Okoristili so se le nekateri,
katere jaz imenujem socialistične kulake.

Tudi kmetski turizem naj ne bo redkost.
Sicer pa vsak pameten kmet ve kaj je zanj

najbolje. Pomembno vlogo pa bo vsekakor
odigrala odkupna in prodajna cena.
Demokratizacija javnega življenja:

Podpreti vsa društva, ki že v obstoječih
KS delujejo. Tudi šolam je potrebno vrniti
ugled, ki ga zaslužijo. Ohranitev kulturnih
in zgodovinskih vrednot.
Družinska politika in socialna varnost:

Pomembna stvar bodo ambulante in do-
bri zdravniki. Skrb za stare in najmlajše.
Stanovanjski problemi mladih in velikih
družin. Razbremenitev mater in še enkrat
poudarim problem brezposelnosti.

Ne verjamem, da se bo za vse te proble-
me brigala država. Nekateri bodo ostali na
ramenih občin. Verjamem pa, da če se
bodo ljudje med seboj dobro spoznali in
razumeli, bodo marsikateri problem rešili.
Sedanje občine ga ne morejo.

O enem problemu nisem pisal. Verjetno
ste uganili. Problem financiranja občin. Ra-
zlog je preprost. Tega ne poznajo niti mini-
stri niti poslanci v državnem zboru. Vem pa
za zanesljive načine financiranja. To pa
v naslednji številki Naše komune.

Eno pa mi je že sedaj povsem na dlani.
Največeji kos pogače bo hotela država zase
pa, če priznam ali ne.
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